

ZAŁĄCZNIK 3 – OBOWIĄZUJĄCE STAWKI (KA1)

KA 121 122

(VET)

AKCJA KLUCZOWA 1 – MOBILNOŚĆ OSÓB UCZĄCYCH SIĘ I KADRY W RAMACH KSZTAŁCENIA I SZKOLENIA ZAWODOWEGO

1. Podróż

Odległości	Podróż z wykorzystaniem ekologicznych środków transportu – Kwota na uczestnika	Podróż bez wykorzystania ekologicznych środków transportu – Kwota na uczestnika
10 - 99 km:	56 EUR	28 EUR
100 - 499 km:	285 EUR	211 EUR
500 - 1 999 km:	417 EUR	309 EUR
2 000 - 2 999 km:	535 EUR	395 EUR
3 000 - 3 999 km:	785 EUR	580 EUR
4 000 - 7 999 km:	1 188 EUR	1 188 EUR
8 000 km lub więcej:	1 735 EUR	1 735 EUR

2. Wsparcie indywidualne:

Kraj przyjmujący	Osoby uczące się - stawka podstawowa za dzień (1-14 dzień)	Osoby uczące się - stawka podstawowa za dzień (od 15. dnia)
Grupa krajów 1: Austria, Belgia, Dania, Finlandia, Francja, Irlandia, Islandia, Liechtenstein, Luksemburg, Niderlandy, Niemcy, Norwegia, Szwecja, Włochy	114 EUR	80 EUR

Grupa krajów 2: Cypr, Czechy, Estonia, Grecja, Hiszpania, Łotwa, Malta, Portugalia, Słowacja, Słowenia,	99 EUR	69 EUR
Grupa krajów 3: Bułgaria, Chorwacja, Litwa, Macedonia Północna, Polska, Rumunia, Serbia, Turcja, Węgry	84 EUR	59 EUR

Kraj przyjmujący	Pracownicy - stawka podstawowa za dzień (1-14 dzień)	Pracownicy - stawka podstawowa za dzień (od 15. dnia)
Grupa krajów 1: Austria, Belgia, Dania, Finlandia, Francja, Irlandia, Islandia, Liechtenstein, Luksemburg, Niderlandy, Niemcy, Norwegia, Szwecja, Włochy	153 EUR	107 EUR
Grupa krajów 2: Cypr, Czechy, Estonia, Grecja, Hiszpania, Łotwa, Malta, Portugalia, Słowacja, Słowenia,	135 EUR	95 EUR
Grupa krajów 3: Bułgaria, Chorwacja, Litwa, Macedonia Północna, Polska, Rumunia, Serbia, Turcja, Węgry	118 EUR	83 EUR

Stawka podstawowa jest stosowana do 14. dnia działania. Od 15. dnia działania stosowana stawka będzie odpowiadać 70 % stawki podstawowej. Stosowane stawki będą zaokrąglane do najbliższej pełnej wartości euro. Stawki dla pracowników mają zastosowanie do osób towarzyszących.

Te same stawki i zasady mają zastosowanie do działań w zakresie mobilności z państwami trzecimi niestowarzyszonymi z programem. Państwa te dzielą się na następujące grupy:

Grupa krajów 1: Andora, Angola, Arabia Saudyjska, Argentyna, Armenia, Australia, Azerbejdżan, Bahrajn, Gruzja, Hongkong, Izrael, Japonia, Kanada, Korea Południowa, Kuwejt, Liban, Malesja, Meksyk, Mołdawia, Monako, Saint Kitts i Nevis, Saint Vincent i Grenadyny, San Marino, Singapur, Stany Zjednoczone, Sudan, Szwajcaria, Tajlandia, Tajwan, Tanzania, Watykan, Wielka Brytania, Wietnam, Wyspy Owcze, Zjednoczone Emiraty Arabskie.

Grupa krajów 2: Albania, Antigua i Barbuda, Bahamy, Bangladesz, Barbados, Bośnia i Hercegowina, Brazylia, Brunei, Chile, Chiny, Czad, Czarnogóra, Dominika, DR Kongo, Dżibuti, Egipt, Ekwador, Etiopia, Filipiny, Gabon, Ghana, Grenada, Gujana, Haiti, Indie, Indonezja, Iran, Jamajka, Jemen, Jordania, Katar, Kazachstan, Kenia, Kirgistan, Kiribati, Koreańska Republika Ludowo-Demokratyczna, Kostaryka, Kuba, Laos, Liberia, Libia, Malawi, Maroko, Mauritius, Mikronezja, Mozambik, Nigeria, Oman, Palestyna, Panama, Papua-Nowa Gwinea, Paragwaj, Peru, Republika Dominikańska, Republika Południowej Afryki, Rwanda, Saint Lucia, Sierra Leone, Senegal, Seszele, Syria, Turkmenistan, Uganda, Ukraina, Urugwaj, Uzbekistan, Wenezuela, Wybrzeże Kości Słoniowej.

Grupa krajów 3: Afganistan, Algieria, Belize, Benin, Bhutan, Birma, Boliwia, Botswana, Burkina Faso, Burundi, Erytrea, Eswatini, Fidżi, Gambia, Gwatemala, Gwinea, Gwinea Bissau, Gwinea Równikowa, Honduras, Irak, Kambodża, Kamerun, Kolumbia, Komory, Kongo, Kosowo, Lesotho, Madagaskar, Makau, Malediwy, Mali, Mauretania, Mongolia, Namibia, Nauru, Nepal, Niger, Niue, Nikaragua, Nowa Zelandia, Pakistan, Palau, Republika Środkowoafrykańska, Republika Zielonego Przylądka, Salwador, Samoa, Somalia, Sri Lanka, Sudan Południowy, Surinam, Tadżykistan, Timor Wschodni, Togo, Tonga, Trynidad i Tobago, Tunezja, Tuvalu, Vanuatu, Wyspy Cooka, Wyspy Marshalla, Wyspy Salomona, Wyspy Świętego Tomasza i Książęca, Zambia, Zimbabwe.

3. Wsparcie organizacyjne

Rodzaj działania	Kwota na uczestnika
- Grupowa mobilność osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego - Udział w konkursach umiejętności zawodowych - Kursy i szkolenia - Zaproszeni eksperci - Przyjmowanie szkolących się nauczycieli i edukatorów	100 EUR
- Krótkoterminowa mobilność edukacyjna osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego - Mobilność kadry w zakresie obserwacji pracy (tzw. job shadowing) - Wyjazdy w celu nauczania lub szkoleniowe	350 EUR [200 EUR po przekroczeniu liczby stu uczestników tego samego rodzaju działań]
- Długotrwała mobilność edukacyjna osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego (ErasmusPro) - Jakiegokolwiek działanie odbywające się w państwie trzecim niestowarzyszonym z programem	500 EUR

Osoby towarzyszące nie są uznawane za uczestników działań w zakresie mobilności edukacyjnej i nie są brane pod uwagę przy obliczaniu wsparcia organizacyjnego.

4. Opłata za udział w kursie

80 EUR na uczestnika na dzień.

5. Wsparcie włączenia dla organizacji

125 EUR na uczestnika na pokrycie kosztów związanych z organizacją działań w zakresie mobilności dla uczestników o mniejszych szansach.

6. Wizyty przygotowawcze

680 EUR na uczestnika

7. Wsparcie językowe

150 EUR na uczestnika następujących działań: obserwacji pracy, zleceń w zakresie nauczania i szkolenia, krótkoterminowej mobilności edukacyjnej osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego oraz długoterminowej mobilności edukacyjnej osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego (ErasmusPro) wówczas, gdy uczestnik nie może otrzymać wsparcia językowego online ze względu na niedostępność odpowiedniego języka lub poziomu nauczania lub ze względu na szczególne bariery, z którymi mierzą się uczestnicy o mniejszych szansach.

Ponadto: 150 EUR zwiększonego wsparcia językowego na uczestnika długoterminowej mobilności edukacyjnej osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego (ErasmusPro).